

**DECISION 7/11-15**  
of the Shareholder owning  
voting shares of the Joint Stock Company  
"Mangistaumunaigaz" (Address of the JSC  
"Mangistaumunaigaz": bld., Imkd.6, Aktau 130000,  
Mangistau region, the Republic of Kazakhstan)

November 27, 2015

«Mangistau Investments B.V.», a company with limited liability incorporated according to Netherlands legislation, with its registered office in Amsterdam (Netherlands) and having office at Strawinskyiaan727, 1077 XX Amsterdam, the Netherlands up to November 27, 2015 is a shareholder owning all voting shares of the JSC "Mangistaumunaigaz".

In accordance with paragraph 4 of the article 35 of the Law of the Republic of Kazakhstan "About the Joint Stock Companies" dated 13.05.2003 (hereinafter the Law), the Company, all voting shares of which belonging to a sole shareholder, do not hold general shareholders meetings. All decisions on the issues related to the competence of the general shareholders meeting on the basis of the Law and (or) the Charter) shall be made by this sole shareholder and be executed in writing only if these decisions do not prejudice and impose limitations on the rights certified with the privileged shares.

In accordance with paragraph 40 of the article 12 of the JSC Mangistaumunaigaz Charter, the Company's net income distributes in the order set by the resolution of the Sole Shareholder.

On basis of aforesaid the company «Mangistau Investments B.V.» has made the following

**DECISION:**

1. Distribute the Company net income for the year 2014 in the amount of **134 377 971 000** tenge in the following order:
  - for dividend payment - **60 138 192 000** tenge;
  - retain at disposal of the Company the remaining sum of net income in the amount of **74 239 779 000** tenge;
  - the above mentioned dividends by the end of 2014 to offset on account of accrued interim dividends on the Company's performance for the first half of 2014 in the amount of **60 138 192 000** tenge, based on the size of dividend per one ordinary and preferred share - **552,00** tenge; on ordinary shares of the Company - the sum in the amount of **59 536 810 080** tenge; on preferred

**РЕШЕНИЕ № 7/11-15**  
Акционера, владеющего  
голосующими акциями  
акционерного общества «Мангистаумунайгаз»  
(место нахождения АО «Мангистаумунайгаз»:  
Республика Казахстан, Мангистауская область,  
130000, г. Актау, мкрн.6, здание 1)

«27» ноября 2015 г.

По состоянию на 27 ноября 2015г. все голосующие акции Акционерного общества «Мангистаумунайгаз» (далее - Общество) принадлежат компании «Mangistau Investments B.V.», созданной в соответствии с законодательством Нидерландов, имеющая зарегистрированный офис в г. Амстердам (Нидерланды), и имеющая офис по адресу: Стравинскийлаан727, 1077XX Амстердам, Нидерланды (Strawinskyiaan727, 1077 XX Amsterdam, the Netherlands).

В соответствии с пунктом 4 статьи 35 Закона Республики Казахстан «Об акционерных обществах» от 13 мая 2003 года № 415-III (далее - Закон) в обществе, все голосующие акции которого принадлежат одному акционеру, общие собрания акционеров не проводятся. Решения по вопросам, отнесенным Законом и (или) уставом общества к компетенции общего собрания акционеров, принимаются таким акционером единолично и подлежат оформлению в письменном виде при условии, что эти решения не ущемляют и не ограничивают права, удостоверенные привилегированными акциями.

В соответствии с п. 40 ст. 12 Устава АО «Мангистаумунайгаз», чистый доход Общества распределяется в порядке, определенном решением Единственного акционера.

В соответствии с вышеизложенным, компания «Mangistau Investments B.V.» приняла следующее **РЕШЕНИЕ:**

1. Распределить чистый доход Общества за 2014 г. в сумме **134 377 971 000** тенге в следующем порядке:
  - на выплату дивидендов - **60 138 192 000** тенге;
  - оставшуюся сумму чистого дохода в размере **74 239 779 000** тенге оставить в распоряжении Общества;
  - вышеуказанные дивиденды по итогам 2014 года зачесть в счет начисленных промежуточных дивидендов по итогам деятельности Общества за первое полугодие 2014 года в размере **60 138 192 000** тенге, исходя из размера дивиденда на одну простую и привилегированную акцию - **552,00** тенге;